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Protokół Nr 32 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej,  

Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 
z dnia 20 czerwca 2022r. 

 

Przewodniczący Komisji radny Hubert Jarek otworzył i prowadził posiedzenie Komisji Zdrowia, 
Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności.. 
Powitał członków Komisji, mieszkańców Milanówka. 
Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 20 czerwca 2022 r. (poniedziałek) o godz. 17.00,  
w trybie on-line na platformie ZOOM. 
 

Skład Komisji: 

Przewodniczący Hubert Jarek 

Radna Jolanta Nowakowska  

Radna Bożena Osiadacz 

Radny Waldemar Parol 

 
Proponowany porządek obrad: 
1.Przyjęcie porządku obrad. 
2.Opinia Komisji dotycząca wykonania budżetu za 2021 rok. 
3.Opinia Komisji w sprawie pism przekazanych przez Przewodniczącego Rady Miasta Milanówka do 
Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności Miasta 
Milanówka: 
a) pismo Pani (….) z dnia 9.06.2022 r. (data wpływu do UMM w dniu 10.06.2022 r., zarejestrowane 
pod numerem 07112.2022) w sprawie ponownego podjęcia przez Radę Miasta Milanówka uchwały 
o gminnym programie osłonowym w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze spektrum 
autyzmu, uczestniczących w zajęciach terapeutyczno-integracyjnych na rok 2022 oraz 2023. 
4.Sprawy różne.              

 
Ad 1. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad. 
 
Ad 2. 
Opinia Komisji dotycząca wykonania budżetu za 2021 rok. 
Skarbnik Miasta Bożena Sehn przedstawiła wykonanie budżetu w działach dotyczących ww. Komisji 

za 2021 rok.  

Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opinię Komisji dotyczącą wykonania budżetu za 
2021 rok. 
Komisja w głosowaniu: 3-za, 1-wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała opinię Komisji dotyczącą 
wykonania budżetu za 2021 rok. 
 
Ad 3. 
Opinia Komisji w sprawie pism przekazanych przez Przewodniczącego Rady Miasta Milanówka do 
Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności Miasta 
Milanówka: 
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a) pismo Pani (….) z dnia 9.06.2022 r. (data wpływu do UMM w dniu 10.06.2022 r., zarejestrowane 
pod numerem 07112.2022) w sprawie ponownego podjęcia przez Radę Miasta Milanówka uchwały 
o gminnym programie osłonowym w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze spektrum 
autyzmu, uczestniczących w zajęciach terapeutyczno-integracyjnych na rok 2022 oraz 2023. 
Dyrektor CUS Krystyna Kott omówiła program osłonowy w zakresie transportu osób 
niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu, uczestniczących w zajęciach terapeutyczno-
integracyjnych. 
Program został przyjęty w listopadzie 2020 r. Było to po ustaleniu budżetu na rok 2021. Pani Kott 
podjęła się realizacji tego programu na bazie budżetu, który był uchwalony przez RMM na rok 2021, 
bez wyszczególniania konkretnych kwot przeznaczonych na realizację tego programu, mimo, że  
w przyjętym programie wskazane było, że na realizację tego programu gmina przeznacza 45 000,00zł. 
Z uwagi na to, że nie było szczegółowo rozeznanych potrzeb w tym zakresie, ile osób skorzysta z tego 
programu, pozostawiono realizację tego programu na bazie posiadanych środków finansowych na 
realizację zasiłków celowych. Okazało się, że w ciągu całego roku z tej formy wsparcia skorzystała 
tylko jedna osoba w Milanówku. W związku z powyższym, p. Kott uznała, że nie będzie zabiegać  
o środki finansowe w RMM i budżecie na ten cel, tylko p. dyrektor wyasygnowała z budżetu już 
uchwalonego kwotę 10 000,00 zł na realizację tego programu. Pani Kott podkreśliła, że w 2021 roku 
spodziewano się uruchomienia dwóch projektów unijnych, w których spodziewano się pozyskać 
środki finansowe na zapewnienie usług transportowych dla osób niepełnosprawnych. Usługi te są 
realizowanie dla wszystkich mieszkańców Milanówka w ramach projektu nieodpłatnie od 
października 2021 roku do dnia dzisiejszego i będą realizowane do końca roku 2023. 
Pani Kott wskazała, że program osłonowy, który został przyjęty, przewidywał wsparcie dla 
mieszkańców Milanówka na zasadach określonych w programie, ale z udziałem tychże osób, które  
o taką formę wsparcia się starają. Dotyczy to częściowej opłaty za usługę transportową, którą miał 
ponosić opiekun, rodzic lub sama osoba zainteresowana. Pani Kott przypomniała, że w samym 
projekcie unijnym były i są przewidziane usługi transportowe dla osób niepełnosprawnych, 
całkowicie nieodpłatnie. Różnica jest taka, że w programie gminnym osłonowym można było 
zaprojektować te usługi „non stop”. Natomiast usługi transportowe w projektach unijnych dotyczyły 
takich potrzeb, które były potrzebami indywidualnymi, jednorazowymi, które nie były realizowane 
codziennie np. wyjazd do lekarza, na rehabilitację. Na ten cel w roku 2021 przeznaczono ok. 
8 000,00zł. Tyle gminę kosztowała realizacja tego programu. Osoba korzystająca z tego rodzaju 
wsparcia korzystała również z usług, które były zagwarantowane w projekcie unijnym przez dwa 
miesiące. W roku 2022 była objęta tymi usługami transportowymi nieodpłatnie. Cała pulę godzin 
przeznaczonych dla jednego uczestnika, ta osoba w 2022 r. już wykorzystała. 
Dyrektor CUS uważa, że warto jest pochylić się nad tym programem, żeby obowiązywał w 2022 roku  
i następnych latach. Program na pewno wpisze się w cały zakres usług społecznych, których 
realizatorem obecnie jest CUS, nawet wówczas, kiedy nie będzie unijnych środków finansowych, żeby 
takie usługi realizować. Program będzie poszerzeniem oferty dla mieszkańców, którzy chcą 
partycypować w kosztach usług, które oferuje gmina. 
List, który został skierowany przez mieszkankę, powinien zostać wzięty pod uwagę przy opiniowaniu 
o zasadności wprowadzenia tego programu do życia społecznego mieszkańców Milanówka. 
Przewodniczący Komisji uważa, że program należy zaktualizować i podejść w nowej formie. Warto 
tego rodzaju możliwości udostępnić mieszkańcom. Przewodniczący nawiązał do aktualizacji 
odpłatności. W dniu dzisiejszym można pozytywnie zaopiniować projekt, który należy kontynuować. 
Dyrektor CUS Krystyna Kott podkreśliła, że zaktualizuje jak najszybciej projekt i przedłoży  
z projektem uchwały.   
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie opinię Komisji w sprawie pism przekazanych przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Milanówka do Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Praworządności Miasta Milanówka. 
Komisja w głosowaniu: 4-za, pozytywnie zaopiniowała kontynuację projektu jw. 
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Ad.4. 

Sprawy różne. 

Radna Bożena Osiadacz zadała pytanie w sprawie realizacji programu rehabilitacji osób starszych. 

Dyrektor CUS Krystyna Kott poinformowała, że są realizowane dwa projekty, w których są 

przeznaczone środki finansowe na rehabilitację. Rehabilitacje w gabinecie i rehabilitacja w miejscu 

zamieszkania. Rehabilitacja w gabinecie lekarza będzie kontynuowany do końca sierpnia 2023 roku. 

Usługi rehabilitacyjne usprawniające, realizowane w domu podopiecznego będą do końca 2023 roku.  

Zaoszczędzone środki na program dotyczące rehabilitacji odbywającej się do końca sierpnia, będą 

przeznaczone również na rehabilitację w gabinecie. Na ten cel jest zabezpieczone 100 000,00 zł.  

W roku 2023 będzie organizowany tego rodzaju konkurs na kolejną transzę środków dla oczekujących 

mieszkańców, których jest 80 osób na liście rezerwowej. 

Pani Kott poinformowała, że jeżeli jeszcze ktoś się nie skontaktował w sprawie rehabilitacji, a na nią 

oczekuje, to trzeba się kontaktować codziennie od godz. 8:00 do 16:00 z osobami, które prowadzą 

zapisy, przygotowują do skorzystania z tego projektu przy ul. Sosnowej 1C. 

 

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Nagranie stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności  
/-/ 
Radny Hubert Jarek 
 
Protokołowała 
/-/ 
Małgorzata Obwojska   
 


